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Efterlevandet av goda skolresultat på Järvafältet   

Tack vare det goda arbetet med kunskapsresultat, skolnärvaro, studiero och 
undervisningskvalitet som genomfördes när Liberalerna styrde skolan i staden ökade 
gymnasiebehörigheten från omkring 60 till kring 80 procent på Järvafältet. När nu flertalet 
skolor på Järvafältet arbetat upp sina resultat är det oerhört viktigt att detta arbete bibehålls. 
En förutsättning för det är en kontinuitet i ledarskapet vad gäller lärare och rektorer, samt att 
rektorerna får tillräckligt stöd från central förvaltning. 
 
Arbetet för att nå höga kunskapsresultat får inte slås sönder av ett kortsiktigt ekonomiskt tänk 
nu när ekonomin går mot sämre tider. Vi har fått information om att det ser ekonomiskt 
knapert ut för många skolor på Järvafältet. Vissa skolor har historiskt sett haft stor omsättning 
vad gäller rektorer.  Det är viktigt att rektorerna får förutsättningar och stöd från förvaltningen 
för att kunna bli kvar på sina poster.  
 
Med anledning av det ovan skrivna vill Liberalerna ställa följande frågor: 
 
Hur ser staden till att de goda kunskapsresultat vi sett ute på Järvafältet de senaste åren kan 
upprätthållas? 
 
Hur får rektorerna stöd så att de kan stanna kvar och långsiktig stabilitet därmed uppnås på 
skolorna? 
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